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Schriftelijke vraag 
 
Aan:    College van burgemeester en wethouders 

Van (naam raadslid):  T.A.M. (Tamara) Maas 

Fractie     PvdA-GroenLinks 

Datum:    6 mei 2025 

Onderwerp:    Vergunningenbeleid mbt kappen van bomen 

 
Vraag: 
 
De teleurstellende gang van zaken rondom de kap van een monumentale boom aan de Nieuwstraat 
in Eersel geeft ons aanleiding tot het stellen van enkele vragen rondom het vergunningenbeleid mbt 
kappen van bomen. 
 
Wij stellen daarbij de volgende vragen: 
1. Hoeveel vergunningen tot het kappen van bomen zijn er aangevraagd in 2022, 2023, 2024 en 

2025? 
2. Hoeveel van deze aanvragen zijn afgewezen? En waarom? 
3. Volgens welke systematiek worden deze aanvragen beoordeeld? 
4. Wordt er bij de beoordeling een externe deskundige partij geconsulteerd? 
5. Wat zijn de richtlijnen mbt afspraken tot herplant? 
6. Wordt er actief gecontroleerd door de gemeente op de naleving van de afspraken? 
7. Wordt de inventarisatie van kapvergunningsplichtige bomen periodiek bijgesteld? 
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